
30 Л и а х о н а

Защо цар Вениамин ни кани 
да станем като деца?13–19 АПРИЛ:  

Мосия 1–3

Някога чувствали 
ли сте как сърцето 

ви се смекчава, дока-
то наблюдавате дете? 
Децата често говорят от 
сърце и изразяват обич 
и вяра по прост начин. 
Спасителят учи: „Кой-
то се смири като това 
детенце, той е по- голям 
в небесното царство“ 
(Mатей 18:34).

Това може да е една 
причина цар Вениамин 
да кани народа си да 
отхвърлят естествения 
човек и да станат като 
деца (вж. Мосия 3:19).

Как можем да станем 
като деца? В Мосия 3:19 
потърсете думите, които 
цар Вениамин използва, 
за да опише подобния 
на дете човек, и попъл-
нете с тях празните 
места.

1.___________________________

2.___________________________

3.___________________________

4.___________________________

5.___________________________

6.___________________________

ОБСЪЖДАНЕ
Открийте детски черти на ха-
рактера във любимите ви герои 
от Книгата на Мормон. Как мо-
жете да следвате примера им?

Да станем като малко дете ни 
позволява да се доближаваме към 
Спасителя и да чувстваме радост 
от това да се превръщаме в светии 
чрез Неговото Единение.
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